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Cîtu: Sustinerea partenerilor UE pentru România trebuie marita pentru a creste

viteza tranzitiei la o economie verde

Viteza cu care România va face tranzitia catre o economie verde va fi diferita fata de cea a altor tari UE, iar

sustinerea partenerilor europeni va trebui sa fie mai mare pentru tara noastra, a declarat prim-ministrul

Florin Cîtu.

 

"Avem mai multe obiective în acest moment. Pe de-o parte, este acesta de a crea o economie competitiva, pe de

alta parte, avem un obiectiv, pe care ni l-am asumat împreuna cu partenerii din Uniunea Europeana, acela de a

merge catre o economie verde, deci nu doar competitiva, dar si verde. Pe termen scurt, cele doua s-ar putea sa nu

fie foarte usor de implementat. Obiectivele, desi sunt comune, cel cu energia verde, împreuna cu Uniunea

Europeana, strategia de a ajunge la o economie verde difera de la tara la tara. România va face tot ce este posibil în

perioada urmatoare, în ceea ce priveste energia verde, dar, trebuie sa ne uitam la realitatea de unde porneste

România astazi. Da, vrem sa fim o economie competitiva si nepoluanta, dar tranzitia are un cost. Şi aici, punctul

nostru de vedere: viteza cu care România va face aceasta tranzitie va fi diferita de viteza pe care o vom vedea în

alte tari si, în acelasi timp, bineînteles, si sustinerea o sa trebuiasca sa fie mai mare din partea partenerilor nostri

europeni, daca vrem sa marim viteza", a afirmat premierul, joi, la evenimentul "Grand Matinal Digital", organizat

în sistem online de Camera de Comert, Industrie si Agricultura Franceza în România.

 

Premierul a subliniat ca tara noastra face eforturi "foarte mari " în ceea ce priveste tranzitia de la energie poluanta

catre energie verde, dând ca exemplu situatia privind Valea Jiului.

 

"Aici, discutiile pe care le avem cu partenerii din Comisia Europeana sunt foarte clare, din punctul meu de vedere,

viteza depinde de modul în care facem acest lucru. Trebuie sa ne gândim ca exista un cost social pe care nu putem

sa-l aruncam asupra cetatenilor în acest moment, trebuie sa ne gândim la masuri prin care sa-i ajutam pe oameni sa

mearga mai departe", a adaugat Cîtu. 
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